
CSÁSZÁRI ATTILA                                               
adidas Budapest Kft.
Korábbi igazgató

BOM Alapítvány 
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Kétszeres VB ezüstérmes, egyéni és kétszeres csapat országos bajnok öttusázó, a Magyar Öttusa Szövetség 
főtitkára, majd 12 évig elnöke, sportdiplomata, közgazdász, 30 éven át az adidas Budapest Kft. igazgatója. 
Az uszodák világába 1963-ban került, amikor Székely Éva és Littomericzky Mária olimpiai bajnok úszók a zug-
lói Őrnagy utcai iskolában toboroztak. A BVSC gyorsúszójaként 14 évesen korosztályos világcsúcsot úszott, 
15-16 éves korában korosztálya élvonalába tartozott. 18 évesen, 1972-ben kijutott a müncheni olimpiára, ahol a 
4x100 m-es gyorsváltó tagjaként döntőt úszott.  Ekkor már tudta, hogy ennél jobb eredményt úszásban nem 
tud elérni, és úgy gondolta, szívvel, lélekkel és hittel többé már nem tudja az úszást folytatni.  
Sport nélkül viszont nem tudott élni – ahogy ma sem tud. Gimnáziumi testnevelő tanára hatására az öttusá-
zók között folytatta. Egy hétvégi családi kirándulás alkalmával életében először lóra ült, ami megpecsételte 
a sorsát, egy életre beleszeretett a lovakba és a lovaglásba. 20 éves korában, a Bp. Honvédban László István 
vezetésével vágott bele az öttusába, és viharos gyorsasággal sajátította el a technikai számokat - erős rövid-
látása miatt a lövészet volt kissé gyengébb száma. 1979-ben már tagja volt a válogatott keretnek, az 1980-as 
olimpiai játékokon tartalékként vehetett részt. 1981-ben és 82-ben tagja volt a világbajnoki ezüstérmes ma-
gyar öttusa csapatnak, utóbbin egyéniben 7. lett.
 
Visszavonulása után, 1984-tól hat évig az öttusa szövetség főtitkáraként dolgozott. Megkezdte sportdiplomá-
ciai karrierjét is a nemzetközi szövetségben, majd később a Magyar Olimpiai Bizottságban. Sokat dolgozott 
és ért el kiemelkedő eredményeket a sportág népszerűsítése érdekében és a parttalan szabálymódosítások 
megakadályozásában. 1996-2008 között a Magyar Öttusa Szövetség elnökeként irányította a magyar öttu-
sasportot. 1989-ben a budapesti világbajnokság szervezőbizottságának elnökeként került munkakapcsolat-
ba az adidassal. A korábbi igazgató, Csanádi Péter javasolta utódjául, 30 évig képviselte hazai és regionális 
szinten a márkát, és amikor tehette, támogatta a magyar sportot és sportolókat. A Magyar Olimpiai Bizottsá-
got és a Magyar Labdarúgó Szövetséget mindig szívügyének tekintette.
 
Különböző minőségben, 11 féle szerepben — versenyző, tartalék, főzsűri, sportvezető, az adidas képviselője 
stb. — 10 nyári és 7 téli olimpián vett részt.
 1981-ben a Testnevelési Egyetemen, majd 1996-ban a Budapesti Közgazdasági Egyetemen szerzett diplomát.

„Fiatalabb koromban szerencsésnek mondhattam magam. Számos olyan tanárral, edzővel, munkahelyi 
főnökkel hozott össze a sors, akiknek ma is sokat köszönhetek. Hálával gondolok rájuk és az együtt eltöl-
tött időkre, tényleg sokat kaptam tőlük. Nem adták könnyen, meg kellett dolgozni érte, de éppen ettől 
lett minden értékesebb. Boldogsággal tölt el már csak a gondolat is, ha ennek akár töredékét is vissza 
tudom adni egy olyan fiatal sportolónak, aki a sport világában acélosodott, és keresi a saját útját a jövő-
ben. Az a célom, hogy a mentoráltamból együttes erővel a lehető legtöbbet kihozzuk, ami a már meglévő 
és további megszerezhető tudás birtokában csak lehetséges. Nyugdíjas éveimben megengedhetem ma-
gamnak azt a luxust, hogy csak olyat csináljak, amit szeretek, vagy ami hasznos. Szeretettel veszek részt 
ebben a programban, és remélem, hogy hasznára lehetek a sportolóknak.”

Vezetői tapasztalat: 
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Nemzetközi Öttusa Szövetség, MOB

Szakterület / Kompetencia

Értékesítés; Kommunikáció, reklám; Marketing; 
Projektmenedzsment; Sportvezetői-élsportolói 
tapasztalat, sportdiplomácia; Üzleti etika; 
Válságmenedzsment

az adidas Budapest Kft. 
korábbi igazgatója 

a BOM Alapítvány 
Felügyelőbizottsági tagja


